



National Disinfection Programme

برنامج التعقيم الوطني

Dear Valued Customer,

عملاؤنا الأعزاء،

The National Disinfection Programme announced by the Ministry of Health and Prevention (MoHAP) and the Ministry of Interior (Mol), in collaboration with relevant federal and local authorities, entails complete sterilisation of all public utilities, public transport and metro services from today, 26th of March 8pm till Sunday 29th of March 6am.

نلفت عنايتكم إلى أنه قد تم إطلاق وتنفيذ "برنامج التعقيم الوطني" من قبل وزارة الصحة ووقاية المجتمع ووزارة الداخلية، بالتعاون مع كافة المؤسسات الاتحادية والمحلية المعنية. وبموجب "برنامج التعقيم الوطني"، سيتم إجراء تعقيماً كاملاً لكافة المرافق والنقل العام وخدمة المترو ابتداءً من الساعة الثامنة مساءً يوم الخميس الموافق 26 مارس وحتى الساعة السادسة صباح يوم الأحد الموافق 29 مارس 2020م.

As per the direction of the Government, we urge you to stay at home during the disinfection time and avoid going outside unless it is absolutely necessary to get essential supplies, such as food and medicine, or working in vital sectors.

ووفقاً للتوجيهات الحكومية، ينبغي على الجميع الالتزام بالبقاء في المنازل طوال فترة برنامج التعقيم الوطني، وعدم الخروج إلا لشراء الاحتياجات الغذائية والدوائية أو للضرورة الصحية أو العمل.

Kindly note that during the disinfection period, all NIP customers/vendors will be required to

وبناء عليه، ننوه إلى أنه خلال هذه الفترة سيتعين على جميع عملائنا وموردنا حمل كل من بطاقة الهوية الإماراتية، وبطاقة العمل

present their Emirates ID, Employee ID
and necessary permits to enter NIP.

والتصاريح اللازمة للدخول إلى مجمع
الصناعات الوطنية.

Thank you for your continued support
and cooperation.

نشكر لكم دعمكم الدائم والمستمر.

For any clarification or information,
please contact Jafza Call Centre at
800-Jafza (800-52392)

للمزيد من التفاصيل، يرجى التواصل مع
مركز الاتصال في جافزا على
800-Jafza (800-52392)

National Industries Park

مجمع الصناعات الوطنية